

The company is located in the Bazhou city Hebei province .it is70Km anyway from Beijing and Tianjin the transportation is convenient .

We are a company specializing in the production of steamed cakes ,backing cake baking a fully automatic production line. Our main products include Inflate mixing machine, Two colors of the cake filling machine, Melaleuca cake and all kinds of filling machine, etc . With rich experience for customer to create affordable, practical food machinery.

Company always adhere to the"Quality first, Emphasizing reputation, Management based, Sincere service "for business purpose. In growing and strengthen at the same time, improve the management, mechanism is bound to make more advanced production equipment and production technology.

We has a professional service team. Wherever you are,we will do our utmost to provide you with most satisfactory products and service! We Welcome you !

精卓机械科技有限公司位于河北省霸州市，距北京和天津 70km，交通便捷。

我们是一家专业生产蒸蛋糕，烤蛋糕和烘烤自动化生产线的公司，我们的主要产品有充气式打发机，双色蛋糕充填机，千层蛋糕及各种充填机。以丰富的经验为客户打造实惠，适用的食品机械。

公司一贯坚持以“质量为先，信誉为重，管理为本，服务为诚”为经营宗旨，在不断壮大和成长的同时加强完善管理机制，必将使得生产设备更先进产品质量更稳定。

我们有一支专业的服务团队，无论你在世界的哪个角落，我们都将竭诚为您提供最满意的产品和服务。我们欢迎您！